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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till utrikesminister Margot Wallström (S)

2017/18:253 Hemligstämplade löner bland svenska FN-anställda 

FN-konventionen om skattefrihet har antagits av Sverige. Detta innebär att 
många svenska FN-tjänstemän slipper skatta i hemlandet. Enligt den 
granskning som tidningen Fokus gjorde år 2010 var 183 svenskar i FN-tjänst 
befriade från skatt. Deras löner var vid den tidpunkten hemligstämplade av 
Utrikesdepartementet. Svenska FN-anställdas löner måste dock deklareras via 
Skatteverket, liksom för andra medborgare. Skatteverket har tidigare meddelat 
att de har haft svårt att få tag på uppgifterna om dessa tjänstemäns inkomster.

Med anledning av ovanstående vill jag fråga utrikesminister Margot Wallström: 

 

Hur ämnar utrikesministern säkerställa att dessa uppgifter lämnas in till 
Skatteverket, och har ministern en uppfattning om huruvida siffran från 2010 är 
representativ för hur många svenska FN-anställda det rör sig om i dagsläget?  

………………………………………

Boriana Åberg (M)

Överlämnas enligt uppdrag

Johan Welander

Från Riksdagsförvaltningen
2017-11-10
Besvaras senast
2017-11-22 kl. 12.00


